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Po ukončení medziodborového štúdia nastúpila do programu Teach Next, 
ktorého hlavnou myšlienkou je, aby každé dieťa (bez ohľadu na prostredie, 
z ktorého pochádza) malo šancu v živote uspieť. Počas programu pokračovala 
v štúdiu na Filozofickej fakulte UPJŠ a v rigoróznej práci sa venovala vytvoreniu 
programu na podporu pozitívnej klímy v školskej triede, ktorý následne 
experimentálne overovala a publikovala. 
Veronika hovorí: 
„Už počas štúdia som vedela, že nie som typická učiteľka. Začala som sa hlbšie 
venovať neformálnemu vzdelávaniu a tréningu životných spôsobilostí, tzv. life 
skills u mladých ľudí a kolegov. V roku 2023 som získala grant od TDPS, n. f., na 
vlastný sebarozvoj a vytvorila som platformu pod názvom Cestou neformálneho 
vzdelávania – podpora učiteľov v praxi. Dnes je už táto platforma voľne dostupná 
na webovej stránke www.kreativnyucitel.sk a na sociálnych sieťach Instagram, 
Facebook a TikTok s dosahom viac ako 10 000 a desiatkami voľne dostupných 
materiálov na stiahnutie pre všetkých pedagógov, ktorí sa rozhodli venovať sa 
neformálnemu vzdelávaniu.“ 
V súčasnosti si Veronika dopĺňa vzdelanie v rámci rozširujúceho štúdia školskej 
psychológie, rovnako na Filozofickej fakulte UPJŠ. 
V roku 2024 založila online psychologické okienko, ktoré pomáha pedagógom, 
vychovávateľom a ďalším odborníkom pôsobiacim v praxi zvládať problémy, 
s ktorými sa stretávajú pri vzdelávaní detí 21. storočia. 
 „Celá moja životná cesta je zviazaná s neformálnym vzdelávaním, podporou 
pozitívnej klímy na školách, well-beingom žiakov a neustálym vzdelávaním sa 

http://www.kreativnyucitel.sk/


a sebarozvojom. Keď sa zamýšľam nad tým, kde táto moja vášeň vznikla, tak 
jednoznačne odpovedám, že na hodinách, prednáškach a cvičeniach FF a PF UPJŠ 
počas dlhých rokov môjho štúdia a rozvoja mojej osobnosti. Pre mňa bola táto 
univerzita odrazovým mostíkom do kvalitného a zmysluplného života. Tak na čo 
čakáš ty?“ 


